
  

 

Verslag Schoolraad vergadering van 03 juni 2025 

Aanwezig:  Christel Letouche, Cindy Durieux, Davy Boussauw, Dorien Cochez, Els De Neef,  

   Gerda Vankelecom, Melanie Denaeyer, Daphné De Keukelaere, Catherine Pletinckx, 

  Stijn Verbeeck 

Verontschuldigd: Martien Frisch, Matthias Mouaert 

Start Vergadering: 19:30 

Einde Vergadering: 23:35 

1 – Goedkeuren Verslag 11/03/2025 

• Stijn vraagt of iemand opmerkingen heeft op het vorige verslag. 

• Er zijn geen opmerkingen gemaakt door de aanwezigen 

2 – Benoeming van de nieuwe voorzitter 

• Er werd 1 kandidatuur ingediend. De persoon is Stijn Verbeeck 

• Tijdens de stemmingsronde waren 7 stemmen voor en 0 stemmen tegen dat Stijn de 

nieuwe voorzitter zou worden. 

• Stijn werd dan ook officiëel aangesteld als nieuwe voorzitter van de schoolraad. 

De nieuwe voorzitter haalt aan dat als stemgerechtigde leden niet aanwezig kunnen zijn en wensen 

dat hun stem wordt doorgegeven aan een ander lid dit schriftelijk moet gebeuren voor aanvang van 

de vergadering.  

Gezien er geen volmachten verzonden waren, zijn er maar 7 van de 9 stemmen die kunnen worden 

gegeven vanavond. 

3 – Verloop van inschrijvingen 2025 – 2026 + max capaciteit 

De directie van Ak’cent licht toe dat voor schooljaar 2025 – 2026 er maximum 46 kinderen 

ingeschreven konden worden in de peuterklas. Al deze plaatsen zijn momenteel ingenomen en er 

staan 3 kindjes op de wachtlijst. Dit zal verder bekeken worden de komende periode of er nog andere 

kindjes zullen afzeggen of niet. 

Voor het schooljaar 2026 – 2027 werd er opnieuw voorgesteld om dezelfde max. aantallen te 

behouden. Namelijk 46 voor de peuter- en kleuterklassen en een max. van 50 per leerjaar. Gezien we 

in september gaan verhuizen kan het zijn dat de aantallen opgetrokken worden. Maar dit zal moeten 

geëvalueerd worden.  

Er werd gestemd voor de aantallen schooljaar 2026 – 2027. 

Stemmen voor: 7 

Stemmen tegen: 0 

 

We kunnen concluderen dat de schoolraad positief advies geeft aan het gemeentebestuur omtrent 

dit item. Er werd wel overeengekomen dat we in oktober 2025 dit punt terug op de agenda zetten 

gezien we dan al wat ingewerkt zijn in de nieuwe school.  



  
 

4 – Vakantieregeling & pedagogische studiedagen schooljaar 2025 – 2026 

De directie Ak’cent licht dit puntje toe. 

 

Gezien de oudercontacten op verschillende data en locaties doorgaan gaat er ook moeten bekeken 

worden met de ouderraad welke activeiten de ouderraad kan organiseren. Stijn gaat dit puntje 

meenemen op de volgende vergadering die zal plaatsvinden eind deze maand. Er zal dan ook een 

terugkoppeling gedaan worden naar de directie van Ak’Cent. 

De directie Ak’cent brengt ons op de hoogte dat vanaf volgend schooljaar we ook zullen werken met 

Smartschool. Verdere info hierover zal later nog meegedeeld worden. 

Er werd navraag gedaan, om rekening te houden met de schoolkalender, wanneer de eerste 

communie, het vormsel, het lentefeest en het feest van de vrijzinnige jeugd worden georganiseerd. 

Hier wordt zoveel mogelijk rekening mee gehouden voor de uiteindelijke kalender. 

Er werd door de leden geen opmerkingen gemaakt voor de vakantieregeling & pedagogische 

studiedagen. 

5– Lestijdenverdeling 

De directie van Ak’cent gaat over de lestijden verdeling. 

Er werd door de leden geen opmerkingen gemaakt hierover. 

6 – Maximum factuur 

De directie van Ak’cent geeft uitleg over de maximum factuur. 

In bijlage kunnen jullie de informatie terugvinden met de veranderingen (Infobrochure & 

Schoolreglement) 

Er werd door Christel Letouche een opmerking gemaakt dat er een rekenfout in de tekst is geslopen. 

Deze wordt ter vergadering aangepast. 

7 – Maximum 

De directie van Ak’cent geeft uitleg over het aanbod warme maaltijden en de prijzen voor volgend 

jaar . In bijlage kan je deze informatie terugvinden. (Infobrochure) 

Er werd door de leden geen opmerkingen gemaakt hierover. 

8 – Aanpassingen Infobrochure 

De directie van Ak’cent licht toe wat de veranderingen zullen zijn in de nieuwe infobrochure. De leden 

geven af en toe een suggestie door die de directie van Ak’cent mee zal verwerken of aanpassen. In 

bijlage kunnen jullie dit document ook terugvinden. 

De grootste verandering zit hem vooral in het busvervoer en de opvang. Dit punt zal meer worden 

toegelicht in puntje “ 9 – Opening Nieuwbouw “ 

Er werd door de leden geen opmerkingen gemaakt hierover. 



  
 

 

 

 

 

9 – Opening Nieuwbouw 

1. Stand van zaken: 

Er werd door de schepen toegelicht dat er een gedeeltelijke oplevering zal zijn op 11 

augustus 2025. Het enige wat niet afgewerkt zal zijn is de aanleg van de tuin. 

 

2. Verhuis: 

Op 12 augustus 2025 wordt er gestart met de verhuis alsook zal het nieuwe meubilair 

geleverd worden. 

 

3. Opvang: 

Er is een grote verandering voor de voor- en naschoolse opvang. Deze zal verschillend zijn 

voor de vestiging Akrenbos & vestiging Kerkhove. De directie van Ak’cent licht dit toe. Zo zal 

het sterrertje aanwezig zijn op de huidige locatie maar ook op de nieuwbouw. Daarom 

werden ook de voor- en naschoolse opvanguren herzien. Deze veranderingen kunnen 

teruggevonden worden in de infobrochure hoofdstuk 3 “Voor- en naschoolse opvang”. 

 

Er werd een stemming gehouden dat iedereen akkoord was met deze veranderingen. 

Stemmen voor: 7 

Stemmen tegen: 0 

 

We kunnen concluderen dat de schoolraad positief advies geeft aan het gemeentebestuur 

omtrent dit item. 

 

4. Bus: 

Gezien bovenstaande verandering  zal er ook geen bus meer rijden tussen de vestiging 

Akrenbos & vestiging Kerkhove. 

 

Er werd gestemd dat iedereen akkoord ging met deze verandering. 

Stemmen voor: 7 

Stemmen tegen: 0 

 

We kunnen concluderen dat de schoolraad positief advies geeft aan het gemeentebestuur 

omtrent dit item. 

 

5. Studie: 

De studie zal vanaf september ook niet meer doorgaan in het school Ak’cent te Kerkhove. 

Deze zal doorgaan in de gebouwen van ‘het sterretje’. Er wordt gevraagd aan de schepen om 

ervoor te zorgen dat er toch wel voldoende capaciteit is voor de kinderen op te vangen. We 

spreken hier van een 80 tal kinderen. Ook is het belangrijk dat erop toegezien wordt dat de 

rust bewaard wordt in deze studie, zodat het huiswerk kan worden gemaakt (zoals dit nu 



  
gebeurd in de studie op school). Er werd als voorstel geopteerd om te kijken of in een eerste 

fase er ook geen ondersteuning van de juffen kan komen gezien de personen van ‘het 

sterretje’ momenteel nog niet deze ervaring hebben. 

  

6. Inhuldiging & open klasdag: 

De schepen brengt ons op de hoogte dat normaal gezien de officiële inhuldiging van de 

school zal plaatsvinden op 28 augustus 2025. Op 29 augustus 2025 wordt er voorzien om 

‘een’ open klasdag te voorzien zodat iedereen de nieuwe infrastructuur kan bewonderen. 

Meer informatie volgt nog hierover.  

Om te vermijden dat er verschillende communicaties zouden vertrekken die verwarring zouden 

crëeren over de wijziging van de voor- en naschoolse opvang en ‘het sterretje’ werd er 

overeengekomen dat de gemeente een algemene infobrochure hierover zal maken. 

10 – Varia 

Er werd door een lid de vraag gesteld wat de bedoeling is van de muziekacademie voor volgend jaar. 

De schepen licht toe. 

De voorbije jaren had de muziekacademie geen eigen ruimte. Hierdoor waren ze genoodzaakt les te 

geven in de huidige lokalen van onze leerkrachten Ak’cent. En dit bracht regelmatig enkele 

uitdagingen teweeg. Door het in gebruik nemen van onze nieuwbouw, komen er 5 lokalen vrij in de 

vestiging Centrum. Gezien de uitdagingen die er geweest zijn de voorbije jaren werd er beslist vanuit 

het schepencollege, 2 vaste lokalen toe te kennen aan de muziekacademie.De directie Ak’cent alsook 

de leekrachten van Ak’cent hebben enkele argumenten aangehaald waarom ze deze vrijgekomen 

ruimte toch wel willen gebruiken als ‘flexibele ruimte’ gezien de nood er is aan extra klaslokalen. 

Gezien de ‘uitdagingen’ die er geweest zijn, was dit momenteel niet mogelijk. De voorzitter heeft een 

tegenvoorstel gemaakt waarin de vraag werd gesteld dat de directie van Ak’cent met de directie van 

de muziekacademie een overleg plannen om duidelijke afspraken te maken naar de toekomst. Van 

zodra dit overleg plaatsgevonden heeft en beide partijen tot een akkoord zijn gekomen is de schepen 

bereid om dit opnieuw op het schepencollege te brengen voor een herziening. Dit punt zal verder 

worden opgevolgd. 

Namens mijzelf wens ik iedereen te bedanken voor het zeer constructieve overleg en de dialoog die 

er was op deze vergadering. Het is goed dat we samen vooruit kijken en blijven verder bouwen aan 

het succes van onze school. 

Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Stijn Verbeeck 

Voorzitter Schoolraad 

05/06/2025 


